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Kommunedirektørens anbefaling: 

• Forslag til endrede bestemmelser tas med videre i arbeidet med kommuneplanen 
 

 
 
 
Planutvalgets Behandling 30.03.2023: 
Fra møtet 23.03.23: 
"Steintomta":. 
Arealet avsettes til næringsformål med mulighet for boligformål. 
Enstemmig 
  
Sentrumsområdet/sentumsformål: 
Som i møtet 23.03.23 
Enstemmig 
  
Herdalen Industriområde: 
Det åpnes for plasskrevende handel på deler av området 
Enstemmig 
  
Prestneset: 

SAKSFRAMLEGG
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Som i møtet 23.03.23 
Enstemmig 
  
Sjøområdene: 
Ingen endringer fra møtet 23.03.23 
Enstemmig 
  
Innspill 
Innspill nr. 41: Tas ikke med i denne rulleringen - enstemmig 
Innspill nr. 44: Tas med - enstemmig 
Innspill nr. 51: Innspillet er ok, men det ligger allerede inne - enstemmig 
Innspill nr. 53: Tas med til høringen  - 5 stemte for, 2 stemte mot (Rødt og Venstre).   
Nytt forslag som tas med til høringen: Gnr 156 bnr 23 omgjøres til næringsformål - 5 stemte for, 2 stemte 
mot (Rødt og Venstre) 
Innspill nr. 10: Tas med  - 6 stemte for, 1 stemte mot (Rødt) 
Innspill nr. 11: Tas ikke med - enstemmig 
Innspill nr. 12: Tas med som permanent næringsområde - enstemmig 
Innspill nr. 13: Tas med - enstemmig 
Innspill nr. 18: Tas ikke med - enstemmig 
Nytt forslag: Område B3 og B4 tas ut av planen - enstemmig 
Nytt forslag: B5 tas ut av planen, unntatt det som ligger under gnr/bnr 166/16 - enstemmig 
Innspill nr. 20: Tas ikke med - enstemmig 
Innspill nr. 21: Tas med og utvides med gnr/bnr 171/82 - enstemmig 
Innspill nr. 54: Tas ikke med - enstemmig 
Innspill nr. 56: Tas ikke med - enstemmig 
Innspill nr. 58: Tas med, utvides slik at en følger eiendomsgrensene, men følger linje for grønt område 
langs sjøen- enstemmig 
Innspill nr. 60: Tas ikke med - enstemmig 
Innspill nr. 76: Tas med - enstemmig 
Innspill nr. 77: Tas ikke med - 5 stemte for å ikke ta det med, 2 stemte for  å ta det med  (Høyre) 
  
Bestemmelsene ses på i et ekstra møte mandag 17.april kl 08.30-11.00 
  
  
  
  
  
  
  
 
Planutvalgets Vedtak 30.03.2023: 
"Steintomta":. 
Arealet avsettes til næringsformål med mulighet for boligformål. 
Sentrumsområdet/sentumsformål: 
Som i møtet 23.03.23 
Herdalen Industriområde: 
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Det åpnes for plasskrevende handel på deler av området 
Prestneset: 
Som i møtet 23.03.23 
Sjøområdene: 
Ingen endringer fa møtet 23.03.23 
  
Innspill 
Innspill nr. 41: Tas ikke med i denne rulleringen 
Innspill nr. 44: Tas med  
Innspill nr. 51: Innspillet er ok, men det ligger allerede inne 
Innspill nr. 53: Tas med til høringen  
Nytt forslag som tas med til høringen: Gnr 156 bnr 23 omgjøres til næringsformål  
Innspill nr. 10: Tas med   
Innspill nr. 11: Tas ikke med 
Innspill nr. 12: Tas med som permanent næringsområde  
Innspill nr. 13: Tas med   
Innspill nr. 18: Tas ikke med  
Nytt forslag: Område B3 og B4 tas ut av planen  
Nytt forslag: B5 tas ut av planen, unntatt det som ligger under gnr/bnr 166/16  
Innspill nr. 20: Tas ikke med 
Innspill nr. 21: Tas med og utvides med gnr/bnr 171/82 
Innspill nr. 54: Tas ikke med 
Innspill nr. 56: Tas ikke med  
Innspill nr. 58: Tas med, utvides slik at en følger eiendomsgrensene, men følger linje for grønt område 
langs sjøen 
Innspill nr. 60: Tas ikke med  
Innspill nr. 76: Tas med 
Innspill nr. 77: Tas ikke med  
 
 

 

Planutvalgets behandling av sak 10/2023 i møte den 17.04.2023: 
 
Kommunedirektørens anbefaling: 

• Forslag til endrede bestemmelser tas med videre i arbeidet med kommuneplanen 
 

 

 
Planutvalgets Behandling 17.04.2023: 
  
Forfall: 
Marius Thoresen, Rødt. Ingen varamedlem kunne stille. 
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Eivind Arnt Husøy, Arbeiderpartiet. Ingen varamedlem kunne stille. 
7 stemmeberettigede. 
  
Utkast til nye planbestemmelser ble gjennomgått og drøftet i møtet. Planutvalgets innspill ble 
innarbeidet. Endelig innstilling til bestemmelser fra Planutvalget oversendes kommunestyret til møtet 
20.04.23. 
  
Følgende fellesforslag ble enstemmig vedtatt: 
Det sendes ut oppdaterte bestemmelser ihht Planutvalget innstilling 17.04.2023 til Kommunestyret 
behandling 20.04.2023. 
  
  
 
Planutvalgets vedtak 17.04.2023: 
Det sendes ut oppdaterte bestemmelser ihht Planutvalget innstilling 17.04.2023 til Kommunestyret 
behandling 20.04.2023. 
  
Oppdaterte bestemmelser er registrert i Elements på sak 20/5772 dokument 110. 
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Bakgrunn for saken: 
Rulleringen av kommuneplanens arealdel er svært begrenset denne gangen. Dette innebærer også at det 
er begrenset mulighet til å foreta endringer i arealdelens bestemmelser. Vi kan ikke endre bestemmelser 
som får virkninger på areal som ikke skal rulleres.  
 
Utgangspunktet er tatt i bestemmelsene til gamle Lyngdal kommune. Bestemmelsene i gamle Audnedal 
er også hensyntatt i arbeidet men da bestemmelsene til Audnedals arealdel er så få er ikke disse tatt inn 
vedlegget til saksfremlegget (Vedlegget er en sammenstilling av gjeldende bestemmelser og forslag til 
endringer). 
 
I gamle Audnedal vil fortsatt kommunedelplanene gjelde, de detaljerte bestemmelsene som ligger her vil 
ikke bli endret med ny arealdel.  
 
Bestemmelsene i gamle Lyngdal er nok i overkant mange og kanskje noe omstendelige. Da rulleringen er 
begrenset er det ikke mulig å endre/fjerne så mye som nok hadde vært ønskelig.  
 
En bestemmelse vil arbeidsgruppen nevne særskilt. Det er 2.9.3 i gjeldende bestemmelser: 
 
Rekkefølgekrav for gang- og sykkelveier: Før det tillates nye tiltak i planområdet, skal gang- og 
sykkelveier være utbygd på de strekninger som er angitt i tabellen under. På deler av 
strekningen, kan det vurderes alternative trafikksikrende tiltak. 
Utbygging av nye enheter for næring, bolig og offentlige bygg kan igangsettes under 
forutsetning av at vedtatt reguleringsplanviser sykkel- og gangsti og beskriver gode 
trafikksikkerhetsløsninger med rekkefølgebestemmelser som sikrer gjennomføring. 
For fritidsbolig kan utbygging av nye enheter igangsettes under forutsetning av at bidrag og 
rammene for gjennomføring er avklart i en utbyggingsavtale. 
 
 
 
 
 
 
Vurdering: 
Endringene som foreslås er dels av materiell art, det er rettet feil, det er tatt ut bestemmelser som ikke 
lenger har noen realitet (tiltak kan være gjennomført, områder kan være ferdig regulert mv.). Det er også 
foretatt en del endringer for å forsøke å forenkle og klargjøre innholdet i bestemmelsene.  
 
Det er bl.a. tatt inn en bestemmelse som gjør det enklere å installere solcellepanel. Flere av kommunens 
reguleringsplaner har bestemmelser som gjør dette vanskelig i dag.  
 
Forklaring til vedlegget: 
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Venstre kolonne viser gjeldende bestemmelser (Fra gamle Lyngdal). Høyre kolonne viser forslag til nye 
bestemmelser, tekst med rød skrift er nye bestemmelser. 
Gjeldende bestemmelser markert med gult foreslås fjernet og eller endret. 
 
Gjeldende bestemmelser merket med blått vil bli vurdert fjernet av administrasjonen fortløpende i 
arbeidet med arealdelen. Dette er bestemmelser som kan være unødvendige fordi f.eks. tiltak er 
gjennomført, området er ferdig regulert mv. Vi har ikke tilstrekkelig oversikt over dette p.t. Det presiseres 
at kun bestemmelser det ikke lenger er bruk for vil bli fjernet på denne måten.  
 
En bestemmelse vil arbeidsgruppen nevne særskilt. Det er 2.9.3 i gjeldende bestemmelser: 
Rekkefølgekrav for gang- og sykkelveier: Før det tillates nye tiltak i planområdet, skal gang- og 
sykkelveier være utbygd på de strekninger som er angitt i tabellen under. På deler av 
strekningen, kan det vurderes alternative trafikksikrende tiltak. 
Utbygging av nye enheter for næring, bolig og offentlige bygg kan igangsettes under 
forutsetning av at vedtatt reguleringsplanviser sykkel- og gangsti og beskriver gode 
trafikksikkerhetsløsninger med rekkefølgebestemmelser som sikrer gjennomføring. 
For fritidsbolig kan utbygging av nye enheter igangsettes under forutsetning av at bidrag og 
rammene for gjennomføring er avklart i en utbyggingsavtale. 
 

 
 
Her foreslår arbeidsgruppen at man forsøker å finne en bedre og klarerer formulering slik at 
bestemmelsens faktiske innhold kommer tydeligere frem. Trafikksikkerheten skal selvsagt ivaretas. Vi har 
ikke forslag til ny bestemmelse klar p.t. 
 
 
Arealinnspill til kommuneplanens arealdel 
Samtlige arealinnspill, også de som planutvalget mente at ikke skulle med videre, vil bli presentert inntatt 
i kommunekartløsningen i planutvalgets møte. Vi håper at kartløsningen kan bli tilgjengelig en dag eller to 
før møtet. Dersom dette lar seg gjøre vil dere få beskjed per epost, sammen med lenke og en enkel 
bruksanvisning.  
 
 
Konklusjon: 
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Administrasjonen ser p.t. ikke behov for ytterligere større endringer enn det som er foreslås nå. Skrivefeil 
og en viss forenkling i de bestemmelsene som videreføres vil bli gjort fortløpende. 
 
Forslag til endrede bestemmelser anbefales tatt med videre i arbeidet med kommuneplanen 
 
 
 
 


